
Nieuwsbrief  
 

Editie 2022-3          1
       

Inleiding  
Na een energie gevende kennismakingsactiviteit met velen van jullie, schrijven we nu de 

derde nieuwsbrief van de roeivereniging in oprichting. 

In deze nieuwsbrief vind je twee voorstelverhaaltjes, een verslag van de 

kennismakingsactiviteit en de eerste clubkampioenschappen en een update van de stand 

van zaken. 

Initiatiefgroep 
Twee leden van de initiatiefgroep stellen zich voor: 

Bas  
Wie ben je?  

Ik ben Bas Slaap, 43 jaar oud en woonachtig in Zijtaart, 

hier woon ik sinds 2019 met mijn vrouw en hond. 

Wat doe je? 

Voor mijn werk ben ik verantwoordelijk voor het 

onderhoud van de mechanisatie van de grootste webwinkel 

van Nederland. Met mijn afdeling zorgen we ervoor dat 

alle automatisering storingsvrij werkt zodat de 

bestellingen binnen 24 uur bij de klant aankomen. 

Wat is je roei-ervaring? 

Jarenlang ben ik vrijwilliger geweest bij de 

waterscoutinggroep van Eindhoven. Hier heb ik leren 

roeien in de stalen lelievletten die we hadden. Ook waren er een aantal kano’s waar we 

mee op uit gingen. Mijn roei-ervaring is dus vrij beperkt in verhouding tot roeien op 

wedstrijdniveau 

Waarom ben je in de initiatiefgroep gestapt? 

Een jaar of 10 geleden ben ik gestopt bij de waterscouting en inmiddels waren we verhuisd 

naar Zijtaart. Het water begon me toch weer te lokken en toen ik een oproep in de krant 

zag heb ik me meteen ingeschreven voor de informatieavond. Van mezelf ben ik een 

aanpakker en wilde ik graag weer het water op dus ben vanzelfsprekend ben ik in de 

initiatiefgroep gestapt. 

Een laatste woord: 

Een interessant weetje over mij is dat ik samen met Liesbeth bij dezelfde waterscouting- 

groep heb gezeten. We wisten echter niet van elkaar dat we naar de informatieavond van 

de roeivereniging gingen. 



Nieuwsbrief  
 

Editie 2022-3          2
       

Alain 
Wie ben je?  

Mijn naam is Alain IJperlaan. Ik ben bijna 15 jaar geleden 

vanuit Bergen op Zoom naar Veghel verhuisd en ik woon 

hier met veel plezier. De eerste keer dat ik over de 

“Corridor” reed, viel het mij op dat  de Zuid-Willemsvaart 

een aantrekkelijk roeiwater is. 

Wat doe je? 

Ik heb in het voortgezet onderwijs als docent en mentor 

gewerkt in Rotterdam en ben 10 jaar geleden overgestapt 

naar het bedrijfsleven. Volgende maand maak ik weer een 

overstap en ga werken als case manager bij 

jeugdreclassering. 

Wat is je roei-ervaring? 

Op mijn twaalfde ben ik gaan roeien bij Viking/Orca, met uitzondering van mijn ouders kom 

ik uit een “roei-familie”. Op boordtwee na, heb ik in alle boten geroeid, maar skiffen trekt 

mij het meest, ik ben besmet geraakt met het streven naar “de perfecte haal”. Ik heb 

wedstrijden geroeid in skiff, dubbel twee en zware acht. Ook heb ik via Viking het 

basiscoaching diploma behaald en heb een paar jaar jeugd gecoacht. Waarschijnlijk is dat 

ook één van de redenen waarom ik heb gekozen voor het onderwijs. 

Waarom ben je in de initiatiefgroep gestapt? 

De afgelopen 25 jaar heb ik bij gelegenheid af en toe geroeid, maar ben mij meer gaan 

richten op andere watersporten, ik ben gaan kanoën maar heb vooral veel op zee gezeild 

(Noordzee en Middellandse Zee). Het binnenwater en mijn eerste liefde blijven mij trekken 

en ik sta te popelen om hier het water op te gaan. Roeien heeft mij veel gebracht, naast de 

leuke contacten, de bezigheid en het “vrije gevoel”, heb ik mijn huidige gezondheid mede 

te danken aan de conditie en spierkracht die ik in mijn (jonge) jaren als roeier heb opgedaan 

en ik wil die ervaringen graag met anderen delen. 

Een laatste woord: 

Dat ik affiniteit heb met het begeleiden van jongeren is evident en zodra wij een 

volwaardige vereniging zijn en de faciliteiten hebben, wil ik een begin maken met een jeugd 

commissie. Het kan snel gaan, maar de komende jaren zal dit waarschijnlijk nog niet aan 

de orde zijn. 
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Kennismakingsactiviteit 
Op een wisselvallige zaterdagochtend aan een stille Zuid-Willemsvaart zijn we bijeen 

gekomen met ongeveer dertig personen om kennis te maken met elkaar. Belangrijk, want 

de mensen maken de vereniging! 

Na een kop koffie of thee hebben we jullie bijgepraat over de stand van zaken van de 

oprichting van de roeivereniging. Daarna was het tijd om ons logo te onthullen. 

De rest van de tijd hebben we gebruikt voor de clubkampioenschappen, vragen te stellen 

en te beantwoorden, de Wherry en de locatie te bewonderen en kennis te maken met elkaar.  

Het was erg leuk te zien dat we als vereniging in oprichting bestaan uit zo’n diverse en 

enthousiaste groep mensen. Jong en oud, man en vrouw, ervaren roeiers of beginners, we 

hebben het allemaal! 

Clubkampioenschappen 
Bij gebrek aan boten in het water, zijn de eerste clubkampioenschappen georganiseerd op 

een ergometer. De opzet was simpel: degene die het snelst 500 meter kon afleggen, won. 

Voor veel mensen was het de eerste keer dat ze op een ergometer plaats namen.  

De snelste bij de dames was Claudia, de snelste bij de heren was Robert. Beiden 

gefeliciteerd met het behalen van het allereerste RV de Meierij blik! 

 

Stand van zaken 

Stappenplan 
Bij het oprichten van een vereniging en het regelen van de zaken die nodig zijn voor het 

uitvoeren van onze activiteiten moet veel gebeuren. Om dit inzichtelijk te maken hebben 

we alle stappen die we doorlopen gevisualiseerd (zie volgende bladzijde). De kleur van de 

bolletjes geeft de status weer. Zoals u ziet, zijn we op vele vlakken tegelijk aan het werk! 
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Rijkswaterstaat 
Afgelopen week heeft het eerste gesprek met Rijkswaterstaat plaats gevonden over het 

gebruik van kade, water en walkant voor het in- en uitstappen en de opslag van de boten. 

Er is enthousiast gereageerd, we kunnen verder! Volgende stap is het maken van een schets 

waarin al onze wensen weergegeven worden, zodat deze binnen de organisatie van 

Rijkswaterstaat behandeld kan gaan worden. 

Website 
De website wordt nu gevuld met informatie. Als de nieuwe versie gereed is, wordt hij 

gepubliceerd. Houd https://www.roeiverenigingdemeierij.nl/ dus in de gaten de komende 

periode! 

Basiscursus roeien 
We hebben subsidie aangevraagd bij de gemeente Meierijstad, er is een pot beschikbaar 

voor het bevorderen van een gezonde leefstijl. Daar past roeien natuurlijk prima in! De 

subsidie kunnen we (als hij wordt toegekend) gebruiken voor activiteiten in 2022. We zijn 

daarom in gesprek met commerciële partijen die een Basiscursus roeien aan kunnen bieden, 

waarbij het gebruik van boten inbegrepen is. Dit zou ideaal zijn voor onze potentiële leden 

met geen / weinig roei-ervaring en voor de mensen die lang geleden geroeid hebben. 

Gelukkig kan roeien het hele jaar door! We houden jullie op de hoogte! 

Tot slot 
Na de kennismakingsactiviteit hebben zich nog meer potentiële leden aangemeld, waardoor 

de teller nu op 75 geïnteresseerden staat. Een prima basis voor een gezonde vereniging! 

Verder uitbreiden van ons netwerk kan zeker geen kwaad, dus stuur deze nieuwsbrief vooral 

door naar andere geïnteresseerden! Voor meer informatie en het aanmelden als 

geïnteresseerde kan gemaild worden naar liesbethprijt@gmail.com.  

https://www.roeiverenigingdemeierij.nl/
mailto:liesbethprijt@gmail.com

